

Date :

التاريخ : 14 نوفمبر 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

We have been informed by our subsidiary, First Takaful Insurance Company, that its Board of Directors met today and discussed the offer submitted by a related party to purchase one of the real estate investments of First Takaful Insurance Company in the United Arab Emirates, which is estimated at 2,026,710 Kuwaiti dinars, which represents 17% of the company's total assets. It has been approved in principle, and the Board of Directors has confirmed that this initial approval is conditional on conducting the due diligence study and preparing the necessary reports. The relevant committees (the Investment Committee and the Risk Committee) have been authorized to do the necessary action, and accordingly this essential information will be updated immediately upon the occurrence of any change or update to it.

لقد ورد إلينا من شركتنا التابعة الشركة الأولى للتأمين التكافلي بأن مجلس إدارته قد اجتمع اليوم وناقش العرض المقدم من قبل طرف ذات علاقة لشراء أحد الإستثمارات العقارية بالشركة الأولى للتأمين التكافلي في دولة الإمارات العربية المتحدة الذي يقدر بمبلغ 2,026,710 دينار كويتي ، والذي يمثل مانسبته 17 % من اجمالي اصول الشركة ، وقد تمت الموافقة عليه من حيث المبدأ كما أكد مجلس الإدارة بأن هذه الموافقة المبدئية مشروطة بإجراء الدراسة النافية للجهالة و إعداد التقارير اللازمة وتم تفويض اللجان المختصة (لجنة الإستثمار و لجنة المخاطر) بإجراء اللازم وعليه سوف يتم تحديث هذه المعلومة الجوهرية فور حدوث أي تغير أو تحديث عليه .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Saleh Saleh Al-Selmi

Vice Chairman & C.E.O